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فدراسیون به حاشیه سازی عربستان واکنش نشان داد

 AFC شکایت فوتبال ایران علیه باشگاه های سعودی به
سرویس ورزشی-

رئیس ســازمان لیگ می گوید شکایت نامه ای را 
با هماهنگی رئیس فدراســیون  و  تنظیم کرده ایم 
می خواهیم شــکایت خــود از عربســتان را به  

کنفدراسیون فوتبال آسیا  ببریم.
هنوز لیگ قهرمانان آسیا شروع نشده است که سعودی ها 
حاشــیه ســازی های خود و رفتارهای تحریک آمیزشان را 
شروع کرده اند تا نشان دهند که مثل همیشه با باشگاه های 
ایرانی مشــکل دارند و به دنبال حاشیه سازی در بیرون از 

میدان مسابقه هستند.
آیین قرعه کشــی مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا 
چنــد روز پیش برگزار شــد و در آن نمایندگان ایران باید 
با تیم های عربســتانی دیدارهای سختی را انجام دهند. در 
این قرعه کشی که انجام شد، الهلال با تراکتورسازی تبریز 
همگروه است، النصر عربستان با ذوب آهن، فولاد به احتمال 
خیلی زیاد با الاتحاد و الأهلی هم در صورت برنده شــدن 

نفت برابر الجیش با این تیم ایرانی همگروه خواهد شد.
روابط سیاسی ایران و عربستان اخیرا و درپی شهادت 
»شیخ نمر« به تیرگی گراییده و همین موضوع بهانه ای شده 
تا مدیران باشگاه های عربســتانی بار دیگر درخواست های 
غیرمعقولی را مطرح کننــد. عبدالله البترجی، نائب رئیس 
باشگاه الأهلی که به احتمال زیاد تیمش با تیم نفت تهران 
همگروه خواهد شــد از باشــگاه های عربستانی خواست تا 
با ارســال نامه ای به کنفدارسیون فوتبال آسیا از این نهاد 
بخواهنــد که بازی های نمایندگان عربســتان با تیم های 
ایرانی را در یک زمین بی طرف برگزار کند. او گفت: باشگاه 

الأهلی نامه ای به کنفدارسیون فوتبال آسیا خواهد نوشت 
و در آن از ســران AFC می خواهیــم که دیدارهای الأهلی 
با نماینــدگان ایران در لیگ قهرمانان آســیا را در زمینی 
بی طرف برگزار کند. باشــگاه الأهلی تنها باشگاهی نیست 
که چنین خواسته ای دارد. عبدالرحمان بن مساعد، رئیس 
باشــگاه الهلال عربســتان هم که به ایران ستیزی مشهور 
اســت و همواره اظهارات تندی را علیه تیم های ایرانی بر 
زبان می آورد چنین خواسته ای دارد. او گفت: از باشگاه های 
عربستانی می خواهیم که با نوشتن نامه ای به کنفدارسیون 

فوتبال آسیا خواستار برگزاری دیدارهای خود با نمایندگان 
ایران در زمینی بی طرف باشــند. نه ما می خواهیم به ایران 

برویم و نه می خواهیم آنها به عربستان بیایند.
واکنش فدراسیون فوتبال

این اقدام عربستانی ها، واکنش فدراسیون فوتبال را به 
دنبال داشــت تا جایی که تاج رئیس سازمان لیگ عنوان 
داشت: در ماده سه و چهار اساسنامه AFC آمده است که به 
هیچ عنوان نباید منافع سیاســی را در حوزه ورزش تسری 
پیدا کند. عربستانی ها قبلا هم چنین رفتاری را انجام داده 
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بودند. یک بار در ورزشگاه آزادی به ما اتهام زدند که شعار 
سیاسی داده شده که ما ادله خودمان را برای AFC ارسال 
کردیم و آنها جوابشان را دادند، حتی به ما گفتند می توانید 
از عربســتانی ها شــکایت کنید. یک بار هم در فولادشهر 
گفتند که آب ها مسموم اســت که این ادعاها به سرانجام 

هم نرسید.
رئیس ســازمان لیگ در  رابطه با فضاســازی تیم های 
باشــگاهی عربســتان مبنی بر این که در ر قا بت های لیگ 
قهرمانان آســیا به ایران نخواهند آمد، اظهــا ر کرد: اینها 
جوهای رسانه ای است که آنها می دهند. توصیه ما این است 
که باشــگاه های الهلال و الاهلی و سایر تیم های عربستانی 
حاضر در لیگ قهرمانان آسیا دست سیاسیون قرار نگیرند 
و دست آویز سیاست بازان نشــوند. اگر ببینیم این مسائل 
ادامه پیدا می کند حق شــکایت محفوظ است هر چند در 
حال  حاضر شکایت نامه ای را تنظیم کرده ایم و با هماهنگی 
رئیس فدراسیون می خواهیم شکایت خود را به AFC ببریم.

وی ا دا مه  داد: متاســفانه عربســتان نــه تنها چنین 
مســئله ای را عنــوان کرده،  بلکه از ســایر کشــورها نیز 
درخواست کرده است که چنین کمپینی را راه اندازی کنند. 
اینها حرکت های سیاسی زشت و ناپسندی است که با انجام 
آنها فو تبا ل را دستاویز سیاست بازی ها کرده اند. امیدواریم 
با چنین مســایلی محکم برخورد شود. مسئله مسلم این 
است که این اتفاق موضوعی سیاسی است و از نظر ما هیچ 
اتفاقی رخ نداده اســت که آنها بخواهند چنین اقداماتی را 
انجام دهند. شــاهد بودیم که بزرگان فو تبا ل دنیا به ایران 
آمدند و باید تاکید کنیم که ایران کشوری کاملا امن است.

فرماندار:
۶3 روستای ریگان 

در محاصره شن های روان قرار دارند
فرماندار ریگان گفت: وزش توفان های شدید شن و ورود 
ریزگردها بیش از 63 روستای این شهرستان را در محاصره 

قرار داده است.
امین باقری افزود: این روســتاها در حاشــیه کانون  های بحرانی 
فرســایش بادی قرار دارند و توفان و ریزگردها آســایش مردم را در 

این مناطق سلب کرده است.
وی بیان کرد: خشکسالی های پی درپی سبب از بین رفتن پوشش 
گیاهی شهرستان و روانه  شدن شن های روان به منازل، باغ ها و مزارع 

منطقه شده است.
باقری گفت: بیشــترین روســتاها در منطقه ده رضا، رستم آباد، 

ملک آباد، شیرآباد، میرآباد، علی آباد پشت ریگ هستند.
وی افزود: شن های روان علاوه بر خسارات به زندگی مردم سبب 

از بین رفتن اقتصاد شهرستان یعنی نخل ها شده است.
باقری اظهار کرد: نخل های 30 ساله که دسترنج کشاورزان ریگانی 

است در شن های روان مدفون شده و از بین رفته اند.
وی گفت: اگر اقداماتی در زمینه کنترل توفان شــن و ریزگردها 
در ریگان صورت نگیرد. این شهرستان یکی از مناطق متروکه استان 

می شود.
باقری افزود: با توجه به وضعیت شهرستان ریگان، اعتبارات ملی 

در این زمینه باید اختصاص یابد.
وی بیان کرد: بیش از 360 هزار هکتار کانون فرسایش بادی در 
این شهرستان وجود دارد که 168 هزار هکتار در قالب طرح بین المللی 
جف )مقابله با بیابان زایی( در حال اجراســت و امیدواریم با تکمیل 

پروژه شاهد آبادانی در این شهرستان باشیم.
باقری گفت: توفان شن همراه با گرد و خاک طی سه روز گذشته 
تاکنون در شهرســتان ریگان 183 نفر را به دلیل ناراحتی تنفسی 

راهی مراکز درمانی کرد.
رئیس اتحادیه صادرکنندگان زعفران خراسان رضوی:

افزایش قیمت زعفران در بازار 
غیرمنطقی است

رئیس اتحادیه صادرکنندگان زعفران خراســان رضوی 
گفت: طی 5 روز گذشته با افزایش یک میلیون و 500 هزار 
تومانی زعفران رو به رو بوده ایم که این میزان غیرمنطقی است.
به گزارش ایسنا، غلامرضا میری ضمن انتقاد شدید از وضعیتی 
کــه دلالان در بازار زعفران به وجود آورده اند، اظهار کرد: صادرات 
زعفران به شــدت دچار نوسان اســت و وضعیت موجود برای این 
محصول ملی اصلا مطلوب نیســت و در این شــرایط هیچ کس به 
فکر بهبــود وضعیت بازار این محصول نبــوده و همچنان دلالان 

تعیین کننده قیمت هستند.
وی با بیان اینکه تمامی صادرکنندگان امکان کار در شــرایط 
فعلی را ندارند، گفت:  در شــرایطی که هنوز یک ماه از برداشــت 
محصول نگذشــته و طبق اظهار کشاورزان محصول برداشت شده 
در ســال جاری بسیار بیشتر از سال گذشته است، افزایش قیمت 

بسیار غیرمنطقی است.
میری افــزود: در حال حاضــر بازار اروپا بــه دلیل تعطیلات 
کریســمس تعطیل است و در نتیجه صادرات نیز کاهش یافته در 
این شرایط بر اساس هیچ منطقی افزایش یک و نیم میلیون تومانی 

زعفران طی پنج روز توجیه پذیر نیست.
وی با بیان اینکه اگر نوســان بازار به همین ترتیب ادامه پیدا 
کند صادرات کاهش خواهد یافت، عنوان کرد: در این شرایط قطعا 

با افزایش قاچاق زعفران مواجه خواهیم بود.
میری با بیان اینکه زعفران توسط افرادی از کشاورزان خریداری 
می شود، افزود: اما این زعفران به بازار وارد نمی شود و فقط با هدف 

افزایش قیمت توسط دلالان انبار می شود.

۲0 تن انواع مواد محترقه قاچاق 
در قم کشف شد

قم- خبرنگار کیهان:
معاون عملیات فرماندهی انتظامی استان از کشف 20 تن مواد 

محترقه قاچاق در استان خبر داد.
سرهنگ »صیاد درویشی« اظهار داشت: ماموران در 48 ساعت گذشته با 
همکاری عوامل انتظامی استان همدان و پس از 72 ساعت تلاش شبانه روزی 
یک دستگاه تریلی اسکانیا را در محور ورودی قم با بار مواد محترقه از انواع 

مختلف متوقف کردند.
وی با اشــاره به ارزش تقریبی این کالای قاچــاق ادامه داد: ارزش بار 
کشف شده بالغ بر 20 میلیارد ریال است که به دلیل اینکه ظاهر بارنامه با 
پوشش بار پلاستیکی بود اما ماموران موضوع را بررسی کردند و در لابه لای 
بار مقداری لوازم التحریر را مشاهده ولی در قسمت اعظم بار بالغ بر 20 تن 
مواد محترقه کشف کردند. وی ادامه داد: راننده قصد داشته بار قاچاق را به 

استان تهران منتقل و تخلیه کند.
نخستین بار در کشور

ورق های رنگ چروک 
در فولاد مبارکه اصفهان تولید شد

اصفهان- خبرنگار کیهان:
نخستین بار در کشــور 30 تن ورق »رنگ چروک« )Wrinkle( با 
کیفیت قابل رقابت با انواع محصولات مشابه کره ای و چینی در خط 

ورق رنگی فولاد مبارکه اصفهان تولید شد.
مهندس فرآیند ناحیه نوردســرد ایــن مجتمع صنعتی اعلام کرد: این 
نوع ورق با ارزش افزوده بالاتر نسبت به ورق معمولی از انواع ورق های ویژه 
تولیدی فولاد مبارکه است که در بازار داخلی و صادراتی و بیشتر بخش های 
داخلی ساختمان، دکوراسیون منازل و نمای بیرونی ساختمان ها کاربرد دارد.
هیبت الله ترکی دربــاره ویژگی های ورق هــای »رنگ چروک« گفت: 
رنــگ کاری ورق فــولادی با هدف بــالا بردن عمــر و دوام ورق زیر لایه و 
زیبایی بخشی به ورق انجام می شود. وی ادامه داد: پوشش دهی ورق فولادی 
با فلزاتی مثل روی، قلع و آلومینیوم باعث ارتقای دوام ورق می شــود و اثر 

تخریبی محیط های خورنده و اکسیدی روی آن را به حداقل می رساند.
وی گفت: کاربرد و رنگ ورق های »رنگ چروک« متنوع است و متناسب 

با ذائقه بیننده شکل های مختلفی به خود می گیرد.
ترکی افــزود: رنگ های چروک )Wrinkle( بــه دلیل ظاهر زیبا و مات 
خود، بیشــتر در بخش های داخلی ساختمان و دکوراسیون منازل قابلیت 
کاربرد دارند هرچند بواسطه خواص ضدخوردگی خوب می توانند در نمای 

ساختمان ها هم استفاده شوند.

گودرزی: اجازه سوءاستفاده سیاسی ها از ورزشکاران را نمی دهیم
وزیر ورزش می گوید تیم امید مورد حمایت کامل دولت و این وزارتخانه 
است. محمود گودرزی در هفتاد و چهارمین نشست شورای معاونان وزارت 
ورزش و جوانــان بــا آرزوی موفقیت برای امیدهای ایــران در راه صعود به 
المپیک آینده گفت: از ماه های گذشته با برنامه ریزی و پیش بینی هزینه های 
لازم از تیم ها و ورزشــکاران برای کسب ســهمیه المپیک حمایت کامل را 
داشته ایم.وزیر ورزش افزود: تیم فوتبال امید یکی از بخت های خوب ورزش 
ایــران برای صعود به المپیک ریو خواهد بــود و در واقع نگاه ما به این تیم 
به عنوان ســرمایه مردم است و دولت و وزارت از آن حمایت کامل داشته و 
خواهد داشت.گودرزی با سفارش به پرهیز از سیاست زدگی در ورزش یادآور 
شد: نباید تیم ها و ورزشکاران و در واقع فرزندان قهرمان مردم مورد استفاده 
گروه ها و افراد با گرایش ها و امیال سیاسی قرار بگیرند و به هیچ عنوان اجازه 

چنین سوء استفاده ای را از ورزش و قهرمانان به کسی نمی دهیم.
احتمال خروج نام سوشا مکانی از پرسپولیس

با بازداشــت دروازه بان تیم فوتبال پرســپولیس، مسئولان این باشگاه 
به احتمال زیاد نام این بازیکن را از فهرســت خود خارج می کنند. سوشــا 
مکانی، دروازه بان تیم فوتبال پرسپولیس که دیروز بازداشت شد، به احتمال 
فراوان از تیم فوتبال پرسپولیس کنار گذاشته خواهد شد.این دروازه بان به 
دلیل شکایت شاکی خصوصی، بازداشت شده و گفته می شود این شکایت 
ارتباطی با انتشــار عکس های نامناســبی که از دروازه بان پرسپولیس در 
فضای مجازی پخش شــده ندارد.گفتنی است سوشا مکانی پس از حضور 
در دادسرای فرهنگ و رسانه و ارائه توضیحاتی با دستور بازپرس بازداشت 
موقت شــد .با این شرایط مسئولان باشــگاه پرسپولیس در اندیشه جذب 
دروازه بانی هســتند که بتواند به عنوان سنگربان شماره یک از دروازه این 
تیــم در نیم فصل دوم لیگ حفاظت کنــد. این تیم دیروز علاوه بر مکانی 
رضایت نامه ایمان صادقــی دروازه بان دوم خود را برای تیم خونه به خونه 
صــادر کرد تا برانکــو دو دروازه بانش را در یک روز از دســت بدهد. جعفر 
کاشانی رئیس هیئت مدیره باشگاه پرسپولیس با بیان اینکه هیئت مدیره 
باشــگاه پرسپولیس امروز نشستی را در این باره برگزار خواهد کرد و حتما 
هم در مورد پرونده سوشا مکانی صحبت خواهد شد گفت: تیم های بزرگ، 
بازیکنــان بزرگ می خواهند، خصوصا بازیکنانی که به لحاظ اخلاقی دارای 
رفتارهای بزرگ و ارزشی باشند. معتقدم که بازیکنانی که وارد پرسپولیس 
می شــوند باید خیلی از مســائل را مدنظر قرار دهنــد، خصوصا اخلاق را. 
پرســپولیس نیز بازیکن بی اخلاق نمی خواهد. کاشــانی در پاسخ به اینکه 
احتمال می دهد هیئت مدیره چه تصمیمی در مورد سوشــا مکانی خواهد 
گرفت؟ گفت: به هر حال پس از بحث و بررسی در این مورد هیئت مدیره 
تصمیم گیری خواهد کــرد. معتقدیم که اخلاق باید از پارامترهای رفتاری 
اولیه بازیکنان پرســپولیس باشد. به هر حال امکان وقوع هر اتفاقی درباره 

»مکانی« وجود دارد.
۲5 اردیبهشت پایان لیگ برتر

رئیس کمیته مسابقات لیگ برتر فوتبال ایران می گوید بیست و پنجم 
اردیبهشت ماه سال آتی لیگ را به پایان می رسانیم و سوم خرداد هم فینال 
جام حذفی را برگزار می کنیم. از طرفی دیگر در بیست و یکم اردیبهشت ماه 
لیگ یک را به اتمام می رسانیم. غلامرضا بهروان درباره زمان برگزاری هفته  
هجدهم لیگ برتر نیز گفت: تیم هایی که ملی پوش نداشــته باشند احتمالا 
هفتم یا هشتم بازی می کنند و تیم هایی که ملی پوش دارند و تیم  ملی امید 
هم به مرحله نهایی ر قا بت هایش رســیده باشد دوازدهم یا سیزدهم بهمن 

ماه بازی می کند.
شانس بالای میزبانی ایران در جام باشگاه های فوتسال آسیا

رئیس کمیته فوتسال گفت: با توجه به اینکه مسئولان AFC از میزبانی 
ایــران در اصفهان راضی بودند احتمال زیادی دارد که ســال آینده میزبان 
این دوره از رقابت ها شــویم. ساختمان سازمان لیگ فوتسال صبح دیروز با 
حضور علی کفاشیان، ســید رضا افتخاری و تنی چند از فوتسالی ها افتتاح 
شــد. افتخاری در حاشیه این مراسم با اشاره به پیشنهاد فدراسیون فوتبال 
 AFC مبنی بر میزبانی مجدد جام باشــگاه های آسیا گفت: با توجه به اینکه
از میزبانی سال گذشته ما که در اصفهان برگزار شده بود راضی بود احتمال 
زیادی است که سال آینده هم میزبان جام باشگاه های آسیا باشیم. همچنین 
ما تصمیم داریم که برنامه لیگ فصل آینده را امســال اعلام کنیم تا تیم ها 
وضعیت خود را بدانند. نیم فصل اول را قبل از جام جهانی)شهریورماه( و نیم 

فصل دوم را پس از جام جهانی برگزارخواهیم کرد.

اخبار کوتاه از فوتبال

حدیث دشت عشق

به یاد سردار شهید »مهدی کازرونی«
دوستی و اخوت اسلامی را پیشه خود سازید

شــهید »مهدی کازرونی« سال 1339در روستای 
ســعدی کرمان دیده به جهان گشود. از دوران  کودکی  
شــور دینی  خاصی  داشت  و علاقه اش  به  یادگیری  
قرآن  و احکام  در  میان خانواده  و خویشاوندان مشهود 
بود. جســارت و بی باکی  مهدی او را در میان همســن  
و ســال هایش متمایز می کرد. به همین خاطر کودکی 
و نوجوانی اش  با حوادث بســیاری همراه بود. روزهای 
انقــلاب، با روزهای نوجوانی او توام  شــد و آنچه را که 

مهدی آموختــه بود در این روزهای  پرتلاطم به کار گرفــت. وقتی  درخت  انقلاب  
به  پیروزی  نشســت  مهدی  هنوز  از  مرز  بیســت  ســالگی  عبور نکرده  بود . اما  
تدبیرهای او  به عنوان  یکی از مســئولین  ســپاه  کرمان  بســیاری  از  توطئه های 
منافقین و اشرار منطقه کویری را  خنثی کرد. در بیست و یک سالگی  از مسئولین  
ســپاه  کردســتان )مهاباد( بود. درایت او در فرماندهی  باعث شــد تا در شهرهایی 
که پای مهدی به آنجا  می رســید صلح و آرامش برقرار شــود. سرانجام در آبان ماه 

1362عملیات والفجر4  در منطقه مریوان به شهادت رسید.
فرازی از وصیت نامه شهید »کازرونی«: پیشبرد  تمام کارهای یک سازمان یا یک 
گروه و یا یک  دسته و به هدف رسیدن آن در مرحله اول  متضمن امر ولایت است.

رزمندگان با نیتی کامل و عزمی راسخ برای  مقابله با دشمن متجاوز از راه های بسیار 
دور و با  پشــت  سرگذاشتن  مشکلات آمده اند، مخصوصا برادران متاهل، خواسته اند 
که هم به وظیفه   دینی خودشان عمل کنند و هم توشه ای  برای آخرت کسب  کنند، 
مسائل امنیتی چون اماناتی  نزد شما عزیز هستند، امانت را حفظ کنید. هدف ها یکی 

است  ، قدر همدیگر را بدانید، دوستی و اخوت اسلامی را پیشه خود سازید.

علیرغم صدور حکم نایب رئیسی  از سوی وزارت ورزش

قبل  کرد  اعلام  فدراســیون کشــتی  رئیس  نایب 
از مســابقات جهانی اســتعفا داده و قصد بازگشت به 

فدراسیون کشتی را ندارد.
سرانجام و پس از کش و قوس های فراوان حکم نایب رئیسی 
علیرضا حیدری در فدراســیون کشــتی پس از 22 ماه از سوی 
وزارت ورزش و جوانان صادر شــد. علیرضا حیدری درباره صدور 
حکم نایب رئیسی اش از سوی وزارت ورزش و جوانان پس از 22 
ماه و اینکه آیا پس از ماه ها دوری به فدراسیون کشتی بازخواهد 
گشت یا خیر، اظهار کرد: من پیش از آغاز مسابقات جهانی لاس 
وگاس از ســمت نایب رئیسی فدراسیون کشتی استعفا دادم اما 
به کسی چیزی نگفتم تا مبادا برای تیم ملی مشکل و حاشیه ای 
بوجود بیاید. من این حکم را نمی پذیرم ولی باز هم می گویم هر 
جایی که کشتی ایران به من احتیاج داشته باشد و بتوانم به آن 
کمک کنم در خدمت کشــتی خواهم بود. من قبلا استعفا داده 

بودم و اصلا نیازی به زدن این حکم نبود.
دارنده مدال برنز المپیک افزود: من احتیاجی به قبول هیچ 
پستی ندارم و حکم هم لازم ندارم چرا که حکم علیرضا حیدری 
را خدا زده است. من هیچ گاه در جهت تخریب کسی کار نکردم 
و هدفم همیشــه خدمت بوده اســت. وی درباره علت استعفای 
خود از فدراسیون کشــتی گفت: احساس کردم بودن یا نبودنم 
خیلی در آنجا احســاس نمی شود و به آن صورت کمکی نیست 
که بخواهم انجــام بدهم. نوع مدیریت خادم با آن چیزی که در 
ذهن من است بسیار متفاوت است و باعث تداخل در کارهایمان 
می شد. فدراسیون هم فدراسیون رسول خادم است و ما باید به 
او احترام بگذاریم و هر کمکی هم از دســتمان بربیاید برای او و 
پیشرفت کشتی انجام دهیم. سبک مدیریتی و نگاه من و خادم 
متفاوت است و گاهی اوقات انسان با نبودنش می تواند به یک نفر 

کمک کند که من نیز به همین جهت از فدراسیون کنار کشیدم.
حیدری خاطرنشــان کرد: روزی که احساس کردم حضورم 
در فدراسیون جدی گرفته نمی شود و از سویی دیدگاهم با خادم 
بسیار متفاوت است بهتر دیدم که استعفا بدهم و در فدراسیون 
نمانم. حضور من تنها برای عوام خوب است. من خیلی صبر کردم 
تا بهترین کار را انجام بدهم اما دیدم بهترین کار دادن اســتعفا 
و کناره گیری از فدراسیون کشتی است. البته فدراسیون کشتی 
یک از موفق ترین رشــته های ورزشــی ایران است که افتخارات 
زیادی بدست آورده و من بابت تلاشی که در فدراسیون کشتی 

می شود تشکر می کنم.
دارنده شــش مدال کشتی جهان و المپیک در پاسخ به این 
سوال که اگر فدراسیون کشتی از شما بخواهد به این فدراسیون 
بازگردید در تصمیم خود تجدید نظر خواهید کرد یا خیر گفت: 
من بچه مدرسه ای نیستم که به دنبالم بیایند. من و خادم با هم 
زندگی کرده ایم و به خوبی همدیگر را می شناسیم. نیازی به این 
کارها نیســت. ما مدل هم نیستیم و نمی توانیم در کنار هم کار 
کنیم. اصلا هم بحث من شخصی نیست بلکه کاری و مدیریتی 
است. من ممنون خادم هستم چرا که اگر امثال من و دیگر اهالی 
کشتی با خیال راحت می توانند کنار بمانند بخاطر این است که 
خادم کارش را بسیار خوب انجام می دهد و این آسودگی خیال 
به برکت حضور او در راس کشتی ایران است. او کارش را خیلی 

خوب بلد است و خیال ما نیز به همین علت آسوده است.
حیدری در پایان در پاسخ به این سوال که پس با این اوصاف 
خادم باید به فکر یک نایب رئیس دیگر باشد گفت: فکر می کنم 
او نیازی به نایب رئیس نداشته باشد چرا که به حدی پرتوان و با 
انرژی کار می کند که دیگر احتیاجی به نایب رئیس ندارد ضمن 

این که کشتی یکی از فدراسیون های موفق ورزش ایران است.

با تقابل دانشگاه آزاد و پتروشیمی، هفته هفدهم لیگ برتر بسکتبال اوج حساسیت را تجربه خواهد کرد.
با تقابل دو تیم بســکتبال دانشــگاه آزاد و پتروشیمی دوباره لیگ برتر بسکتبال اوج حساسیت  را تجربه خواهد کرد. 
در هفته هفدهم لیگ برتر بســکتبال، مهران شــاهین طبع به تهران و سالن حکیمیه باز می گردد تا در سالن اختصاصی 
تیم دانشــگاه آزاد به مصاف تیم پیشــین خود برود. جدال این دو تیم هیچ گاه یک بازی معمولی در لیگ نبوده و محلی 
برای برخورد ابرقدرت جنوبی کشــور مقابل یکی از تیم های مدعی تهرانی بوده اســت. دانشگاه آزاد اگرچه تیم پرمهره و 
قدرتمند فصل پیش نیســت اما همین که توانســته در بین 3 تیم بالای جدول، جایی داشــته باشد، نشان می دهند که 
حریف ساده ای نیست. پتروشیمی هم مثل هر سال تنها برای قهرمانی پا به لیگ گذاشته و با مهره هایی که در اختیار دارد 
تاکنون فقط ســه بار شکست خورده و صدرنشین است. دو تیم در چهار بازی قبلی خود نباخته اند. شکست پتروشیمی 
در تهران می تواند به قیمت از دســت رفتن صدرنشــینی برای این تیم تمام شود. شاگردان شاهین طبع در بازی رفت با 

اختلاف 10 امتیاز برنده شده اند.
برنامه سایر دیدارهای هفته هفدهم لیگ برتر بسکتبال به شرح زیر است: 

* شــهرداری تبریز - شــهرداری اراک * شیمیدُر تهران - پالایش نفت آبادان * شــهرداری گرگان - ثامن مشهد
 * نیروی زمینی - آینده سازان میهن

جدول رده بندی لیگ برتر بســکتبال: 1- پتروشــیمی بنــدر امام)29 امتیاز(، 2- پالایش نفــت آبادان)28 امتیاز(، 
3- دانشگاه آزاد)27 امتیاز(، 4- شهرداری اراک) 27 امتیاز(، 5- شیمیدُر تهران)25 امتیاز( و...

دانشگاه آزاد – پتروشیمی؛ اوج حساسیت در هفته هفدهم لیگ برتر بسکتبال

پس از شارژ مالی فدراسیون ها توسط وزارت ورزش 
دبیر کمیتــه ملی المپیک نیز از پرداخت بخش جدید 
بودجه فدراسیون های المپیکی در هفته آینده خبر داد.

شاهرخ شــهنازی با تاکید بر حمایت همه جانبه کمیته 
از رشــته های اعزامی به المپیک ریو اظهار کرد: کمیته ملی 
المپیک بنا بر وظیفه ذاتی خود از فدراســیون های المپیکی 
حمایــت مادی و معنوی خواهد داشــت و در این راســتا از 
هیچ تلاشــی دریــغ نمی کند. شــهنازی از پرداخت بودجه 
به فدراســیون های المپیکی طــی 10 روز آینده خبر داد و 
گفت: با پیگیری های بعمل آمده از ســوی مسئولان کمیته 

ملــی المپیک طی روزهای آینده بخــش جدیدی از بودجه 
به حســاب کمیته ملی المپیک واریــز می گردد و بلافاصله 
رقم قابل توجهی را در اختیار فدراسیون های اعزامی به ریو، 
بخصوص رشــته های ردیف اول تقســیم بندی کمیته یعنی 
رشته های مدال آوری همچون کشتی، وزنه برداری و تکواندو 

قرار می دهیم.
وی در پایــان گفــت: بودجه مختص فدراســیون ها به 
محض دریافت از خزانه، بلافاصله در اختیار فدراسیون ها قرار 
می گیرد تا آنان بتوانند برنامه های آماده سازی تیم های خود 

را پیگیری نمایند.

پس از شارژ مالی توسط وزارت ورزش ، کمیته ملی المپیک دست به جیب شد
پرداخت بودجه به فدراسیون های المپیکی طی 10 روز آینده

آگهی فقدان مدرک تحصیلی
مــدرک فارغ التحصیلــی اینجانــب احســان براتی قوام آبــادی فرزند اســدالله به 
شماره شناسنامه 3122 صادره از دزفول در مقطع کارشناسی ناپیوسته رشته مکانیک 
جامدات صادره از واحد دانشگاهی اهواز با شماره 12/3158 به تاریخ صدور 85/9/19 
مفقود گردیده اســت و فاقد اعتبار می باشد. از یابنده تقاضا می شود اصل مدرک را به 
دانشگاه آزاد اســلامی واحد اهواز به نشانی: اهواز- فلکه کارگر )فرهنگ شهر( خیابان 

کارگر جنوبی کدپستی 68875-61349 و صندوق پستی 1915 ارسال نماید.

آگهی دعوت مجمع عمومی فوق العاده
شرکت آیت ایثار گلستان

)سهامی خاص- شماره ثبت 2169 
شناسه ملی10700092802(

بدینوسیله از کلیه سهامداران این شرکت دعوت می شود که در جلسه مجمع 
عمومی فوق العاده که در روز شــنبه مورخ 94/10/26 ساعت 17 در اداره کل 
بنیاد شــهید و امور ایثارگران استان گلستان واقع در گرگان، فلکه کاخ، اول 

کوی ویلا، روبه روی فرمانداری تشکیل می گردد، حضور بهم رسانند.
دستور جلسه:

1- انحلال شرکت
2- انتخاب مدیران تصفیه

3- انتخاب ناظر تصفیه
4- تعیین محل تصفیه

5- سایر مواردی که در صلاحیت مجمع عمومی فوق العاده می باشد.
رئیس هیئت مدیره

حیدری:استعفادادهاموبهفدراسیونبرنمیگردم

واکنش سخنگوی فدراسیون به حضور کشتی گیران ایرانی در آذربایجان
مشکلی نیست، آنها نمی خواهند 

تابعیت شان را عوض کنند
تعداد زیادی از کشتی گیران ایرانی در رقابت های قهرمانی کشور جمهوری 

آذربایجان به روی تشک رفتند.
به نظر می رسد حضور ورزشکاران ایرانی در رقابت های کشوری جمهوری آذربایجان 
از جمله در کشتی و تکواندو به یک اپیدمی تبدیل شده است. رقابت های کشتی قهرمانی 
جمهوری آذربایجان آخرین میدانی اســت که تعدادی از ایرانی ها در آنجا مسابقه داده اند. 
در رقابت های کشــتی آزاد دو چهره ایرانی به روی سکو رفتند. در وزن 57 کیلوگرم امید 
جلالی بهار تا فینال پیش رفت اما در این مرحله با نتیجه 3 بر 2 مغلوب امیر ارسلان اف 
شــد و به مدال نقره رسید. همچنین در وزن 125 کیلوگرم سید رضا موسوی کشتی گیر 
شــاخص سنگین وزن مازندرانی به مدال برنز رسید. او در نیمه نهایی 125 کیلوگرم 6 بر 
صفر مغلوب جمال الدین ماگومدف نایب قهرمان جهان شد. مصطفی دامادی هم در وزن 
61 کیلوگرم پنجم شد اما جلال زمان و محمدرضا سرگو سایر آزادکارانی بودند که در باکو 
روی تشک رفتند و حذف شدند. اما این پایان کار حضور ایرانی ها در مسابقه های آذربایجان 
نبود چرا که در کشتی فرنگی نیز مهدی کریمی در 98 کیلوگرم و حمید احمدی در 130 
کیلوگرم به روی تشــک رفتند. حمید احمدی که در مسابقه های رقابت های انتخابی تیم 
ملی در وزن 130 کیلوگرم ششم شده بود در این مسابقه ها به مدال برنز رسید و مهدی 
کریمی هم در رده پنجم قرار گرفت. این در حالی اســت که دو چهره شــاخص ایرانی در 
حال حاضر عضو تیم ملی کشــتی فرنگی جمهوری آذربایجان هستند. سامان طهماسبی 
در 85 کیلوگرم و صباح شریعتی در 130 کیلوگرم موفق شدند امسال دو سهمیه المپیک 
برای جمهوری آذربایجان بدست آورند. این دو بارها در میادین جهانی و اروپایی آذربایجان 
را صاحب مدال کرده اند. آذربایجانی ها معمولا در مسابقات قهرمانی کشور خود چهره های 

شاخص سایر کشورها را انتخاب می کنند تا به عضویت تیم ملی درآورند.
علیرضا رضایی سخنگوی فدراسیون کشتی دیروز درباره حضور تعدادی از کشتی گیران 
ایرانی در رقابت های قهرمانی کشــور آذربایجــان و اینکه آیا این موضوع در جهت حضور 
این کشــتی گیران در تیم ملی آذربایجان بوده یا خیر گفت: نه. این کشتی گیران قصدی 
برای گرفتن تابعیت آذربایجان نداشــتند و در این مسابقات نیز به عنوان میهمان شرکت 
کردند. این رقابت ها به عنوان یک تورنمنت بوده و سال های پیش نیز کشتی گیران ایرانی 
در آن شرکت کرده اند و در مجموع مشکلی بابت حضور آنها در این مسابقات نبوده است.

رئیس کمیسیون فرهنگی اجتماعی و زیارت 
شورای اسلامی شهر مشهد از تصویب طرح تغییر 
نام خیابان مولوی واقع در بلوار سجاد این شهر به 

شهید آیت الله شیخ نمر خبر داد.
حجت الاســلام مجید فاطمی ارفع روز یکشنبه در 
گفت وگو با خبرنگار ایرنا افزود: این طرح در کمیسیون 
فرهنگی تهیه و برای تصویب به هیئت رئیسه شورای 

اسلامی شهر مشهد ارائه شد.
وی گفت: این طرح دوفوریتی دیروز در نشســت 
غیرعلنی شورای شهر مشهد تصویب و شهرداری ملزم 
بــه تغییر نام این خیابان فرعی در کنار کنســولگری 

عربستان به نام آیت الله شیخ نمر شد.
عضو شورای شهر مشهد افزود: این طرح در زمان 
صدور حکم شــیخ نمر قرار بود اجرایی شود اما بنا به 
دلایل خاص نظیر امکان تعجیل در اجرای حکم، تاکنون 

مسکوت مانده بود.
وی گفت: دلیل انتخاب خیابان مولوی برای تغییر 
نام این بود که خیابان دیگری نیز در محدوده ســناباد 

شهر مشهد با نام مولوی نامگذاری شده است.
آیت الله نمر باقرالنمر رهبر شیعیان عربستان بود که 
در پی اعتراض به اقدامات سرکوبگرانه حکام آل سعود 
بازداشت و 23 مهر پارسال در دادگاه سعودی به اعدام 

محکوم شد.
ســه ماه پیش وزارت کشور عربستان در حکمی با 
امضای محمد بن نایف ولیعهد آن کشــور حکم اعدام 
آیت الله نمر را تأیید کرد اما اجرای حکم بارها از سوی 
سازمانهای حقوق بشری محکوم و از عربستان خواسته 

شد از این اقدام پرهیز کند.
اجرای حکم اعدام طی یک سال اخیر بارها به تعویق 
افتاد و تلاش هــای بین المللی فراوانی برای حمایت از 
حقوق انسانی این روحانی مبارز عربستانی صورت گرفت.

با این حال وزارت کشور عربستان اعدام شیخ باقر 
النمر را صبح شنبه اعلام کرد.

خیابان مولوی مشهد به شهید آیت الله نمر تغییر یافت

مدیــر طرح مقابله با ریزگرد در ســازمان 
زمین شناسی گفت: 130 هزار کیلومتر مربع در 
کشور به دلیل نداشتن پوشش گیاهی منشأ تولید 

گرد و غبار است.
به گزارش ایرنا، رضا شهبازی در »همایش بررسی 
بحران خشکســالی و ریزگردها در استان قم« افزود: 
مکان  هایی که زیر پنج تا 10 درصد پوشــش گیاهی 

داشته باشد، منشأ تولید گرد و غبار می شود.
وی با بیان اینکه 35 هزار کیلومتر مربع از کشور 
هیچ گونه پوشــش گیاهی ندارد، اضافه کرد: سطوح 
صاف، هموار، پوشیده از رسوبات ریز و خشک، بدون 
پوشــش گیاهی و در معرض باد، زمینه گرد و غبار را 

فراهم می کند.
وی با بیان اینکه بســیاری از تالاب ها و دریاچه ها 
امروز در حال خشک شــدن است، گفت: در جریان 

سیل مرداد ماه امســال در جاده چالوس، )که سبب 
از بین رفتن پوشش گیاهی شد( 200 تن گرد و غبار 

روی شهر کرج ریخته شد.
وی اضافــه کرد: یک میلیــون کیلومتر مربع در 
پنج کشــور اطراف ایران عامل گرد و غبار است و این 
میزان مساحتی نیست که با بودجه و تیمی بتوان آن 

را مدیریت کرد.
وی افزود: پیامدهای پدیده خشک شدن دریاچه 
ارومیه، بین 60 تا 70 میلیون تن را می تواند متاثر کند.
مدیر طرح مقابله با ریزگرد در سازمان زمین شناسی 
کشور با اشــاره به روند تاثیر گذاشتن گرد و غبار بر 
کشــور در 10 سال گذشته، گفت: استان تهران و قم 
در 1388 به شــدت تحت تاثیر ایــن ریزگردها قرار 
گرفتند و از سال 92 قم به عنوان منشأ تولید ریزگرد 

در کشور مطرح است.

وی افزود: همیشــه انتظار داشتیم با مسئله گرد 
و غبار در فصل های خشــک سال مواجه باشیم، ولی 
در بهمن ماه پارســال در جنوب غرب کشور بدترین 

حالت را داشتیم.
وی با بیان اینکه گرد و غبار چند حوزه را همزمان 
درگیر می کند، گفت: این معضل مباحث اقتصادی و 
اجتماعی را تحت تاثیر قرار می دهد و از لحاظ امنیتی 
نیز چالش زاست، به خصوص در مرزهای کشور از جمله 

در خوزستان این بحران جدی است.
شهبازی بیان کرد: در گذشته سه هزار سال طول 
می کشید تا درجه هوای نیم یا یک درجه گرمتر و یا 
سردتر شود، در حالی که از سال 1900 تاکنون، یک 
تا دو درجه زمین گرم تر شــده است و در حال حاضر 
تغییر اقلیم به صورت گرمایش جهانی پدیدار می شود.

130 هزار كیلومتر مربع از كشور منشأ گرد و غبار است

مدیرعامل شرکت فولاد اکسین گفت: در حالی 
که صنعت فولاد کشــور در رکود به سر می برد، 
شرکت ملی مهندسی و ساختمان نفت، سفارش 
100 هزار تن ورق فولادی را از یک شرکت چینی 

داده است.
عزیــز قنواتی در گفت وگو با خبرنــگار ایرنا افزود: 
شرکت ملی مهندسی و ساختمان نفت، برای پروژه خط 
لوله بندرعباس سیرجان - رفسنجان، 100 هزار تن ورق 
فولادی از چین سفارش داده است و این در حالی است 
که تولید داخلی فولاد از نظر کیفیت و قیمت مناسب تر 
از نمونه چینی است و پیش از این شرکت های داخلی 
توانمندی های خود را در تولید ورق های عریض فولادی 
ثابت کرده بودند و انتظار می رفت شرکت ملی مهندسی 
و ساختمان نفت، پروژه های خود را به تولیدکنندگان 

داخلی واگذار می کرد.
وی اضافه کرد: بر اســاس ســفارش شرکت ملی 
مهندسی و ساختمان نفت، چینی ها 100 هزار تن ورق 
مورد نیاز خط لوله 24 اینچ بندرعباس - ســیرجان - 
رفسنجان را تامین می کنند که مقرر شده ورق ها پس 
از ورود توسط لوله ساز به صورت دستمزدی تبدیل به 

لوله 24 اینچ شود.
وی میزان ســرمایه گذاری این پروژه را ســه هزار 
میلیارد ریال و 320 میلیون یورو اعلام کرد و گفت: با 
واگذاری چنین طرح هایی به شرکت های تولیدی داخل، 
که توان تولید مناسب تر و با کیفیت تر محصول را دارند، 

از خروج این ارز جلوگیری می شود.
قنواتی ادامه داد: این سفارش در حالی است که هم 
امکان تولید ورق مذکور و هم تهیه مواد اولیه )اسلب( 
آن در داخل کشور وجود دارد و چنین سفارش هایی به 
شرکت های داخلی فولاد، می تواند این صنعت را از رکود 
خارج و موجب اشتغال  هزاران نفر در این صنعت شود.
مدیرعامل شــرکت فولاد اکســین گفت: سفارش 
100 هــزار تن ورق فولادی از یک شــرکت خارجی، 
در حالی قرار است اتفاق بیفتد که رهبر معظم انقلاب 
چند سالی اســت موضوع اقتصاد مقاومتی را مطرح و 
مسئولان نظام و دولت بر حمایت از تولید داخل تاکید 
می کنند، در شــرایطی که رکورد حاکم بر بازار فولاد و 
صنایع تولیدی،  باعث کاهش سطح تولید کارخانجات 
و ایجاد مشکلات مالی برای شرکت های فولادی شده 
است، تامین ورق های فولادی از خارج به سود نظام و 
کشور نیســت. گفته می شود شرکت ملی مهندسی و 
ساختمان نفت ایران قصد دارد تامین لوله مورد نیاز این 
پروژه را به شــرکت لوله سازی اهواز واگذار و ورق مورد 
نیاز ساخت لوله را از  یک شرکت چینی خریداری کند.
بــه گزارش ایرنا، طرح احــداث خط لوله 26 اینچ 
بندرعباس - سیرجان - رفسنجان،  پروژه ای است که 
شامل احداث تاسیسات بین  راهی، پست برق و همچنین 
احداث یک رشــته خط لوله به طول 469 کیلومتر به 
قطــر 26 اینچ از مرکز انتقال نفت بندرعباس تا پایانه 
رفسنجان است. این خط لوله با هدف انتقال فرآورده های 
تولید شــده در پالایشگاه ستاره خلیج  فارس از طریق 
خط لوله از بندرعباس به سیرجان و رفسنجان و تامین 
ســوخت مورد نیاز مرکز و شمال کشور در دستور کار 

قرار گرفته است.

مدیرعامل فولاد اکسین انتقاد کرد
تامین 100 هزار تن ورق فولادی 

از چین به جای حمایت از تولید داخل

فرمانده قرارگاه قدس نیروی زمینی سپاه 
جنوب شرق کشــور گفت: 421 هزار و 829 
بیمار در مدت شش روز استقرار 10 بیمارستان 
صحرایــی در مناطق مختلف سیســتان و 
بلوچستان از خدمات رایگان بهداشتی درمانی 

بهره مند شدند.
ســرتیپ پاســدار محمد مارانی در گفت وگو با 
خبرنگار ایرنا اظهار داشــت: در این مدت چهارهزار 
مــورد جراحــی و چهــار زایمان طبیعــی در این 

بیمارستان های صحرایی انجام شده است.
فرمانده قرارگاه قدس نیروی زمینی سپاه جنوب 
شرق کشور افزود: این بیمارستان های صحرایی هفته 
گذشته در مناطق مختلف سیستان و بلوچستان از 
جمله شندل هیرمند، جزینک زهک، لادیز میرجاوه، 
جالق و سیرکان سراوان، پارود سرباز، دلگان، فنوج و 
بخش زرآباد کنارک و منطقه چاه دادخدا شهرستان 
قلعه گنج جنوب استان کرمان به مدت یک هفته به 

نیازمندان خدمات ارائه کردند. 
مارانی بیان کرد: استقرار بیمارستان های صحرایی 
یکی از مأموریت های مهم سپاه با هدف ارتقا سطح 
سلامت بیماران، ارائه خدمات بیشتر پزشکی و درمانی 

به نیازمندان در مناطق محروم و دور افتاده است.
وی اظهار داشــت: حدود یکهزار و 160 پزشک 
و کادر درمانــی از نقــاط مختلف کشــور در قالب 
ایــن بیمارســتان های صحرایی به مــردم محروم 
سیستان وبلوچســتان و کرمــان خدمات رســانی 

کردند.
وی گفت: تمام بخش های تخصصی و فوق تخصصی 
برای ارائه بهترین خدمات به نیازمندان در قالب این 

بیمارستان های صحرایی در این مدت دایر بود.
براساس این گزارش تیم های پزشکی و متخصصان 
مستقر در بیمارســتان های صحرایی از استان های 
تهران، مشهد، کردستان، تبریز، کرمانشاه، سیستان 
و بلوچستان و غیره به مدت یک هفته در مناطق یاد 

شده به بیماران خدمات پزشکی ارائه کردند.
حوزه اســتحفاظی قرارگاه قدس نیروی زمینی 
سپاه منطقه جنوب شرق کشور مستقر در سیستان 
و بلوچستان شامل مناطق مختلف این استان، بخشی 
از اســتان کرمان از جمله بم، جیرفت، کهنوج، قلعه 
گنج، نرماشیر و فهرج و بخشی از استان هرمزگان و 
همچنین جنوب خراسان جنوبی شهرستان نهبندان 

به شمار می رود.

طی 6 روز در سیستان و بلوچستان صورت گرفت

استفاده 421 هزار نفر 
از خدمات بیمارستان های صحرایی سپاه

بازار  لبنیات مازندران برای صــادرات به 
روسیه مجوز گرفت.

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت مازندران 
در گفت وگو با خبرگزاری صدا و ســیما گفت: پس 
از 18 ماه پیگیری با موافقت وزارت جهاد کشاورزی 
و دامپزشکی روســیه محصولات لبنی مازندران به 

بازارهای روسیه صادر می شود.
محمد محمدپور عمران افزود: بر اساس تفاهم نامه 
کمیســیون مشترک روابط اقتصادی ایران و روسیه 
در تهران، مازندران تنها اســتان کشــور است که 
می تواند محصولات کشاورزی خود را به روسیه صادر 

کند.
وی محصولات تولیدی صادراتی استان مازندران 
به روسیه را گل و گیاه،  مرکبات و طیور اعلام کرد.

محمدپور عمران با اشــاره بــه اینکه مازندران 
با تولید ســالانه 576 هزار تن شــیر خام و فعالیت 
کارخانه هــای لبنــی با برندهای معتبــر جهانی از 
نظر کمــی و کیفی جایگاه ویژه ای در تولید و تنوع 
فرآورده های لبنی در کشــور دارد، افزود: براســاس 
آمار گمرکات مازندران، در هشــت ماه امسال 160 
میلیون دلار محصولات لبنی از مازندران به خارج از 

کشور صادر شد.

محصولات لبنی مازندران 
برای صادرات به بازار روسیه 

مجوز گرفت


